
 

 

             

Z Á P I S 
5. jednání Komise lázeňství a cestovního ruchu v roce 2024 

 ---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Dne 04.06.2024 se uskutečnilo jednání Komise lázeňství a cestovního ruchu zřízené Radou města 

Karlovy Vary. 

 

Místo jednání:   Magistrát města Karlovy Vary, salónek 5. patro 

 

Doba jednání:  zahájení  16:15 hodin  

  zakončení  17:20 hodin 

 

Přítomni:  Romana Mrvová, Zdeňka Batíková, Daniela Bílá,  

  Dott. Mag. Radka Murasová a RNDr. Jiří Neumann 

 

Přítomen on-line:  Tomáš Nesrsta 

 

Omluven:   MUDr. Miloš Starý  

 

Host:   Jan Kronika  

 

 

 

Program:  

 

1. Schválení programu jednání 

 

2. Schválení zápisu z minulého jednání Komise LCR 

 

3. Asociace hotelů a restaurací ČR, z.s.  
aktuální informace – předseda sekce KK Jan Kronika 

 

4. Diskuze k tématům z minulého jednání:  
 

 Nadměrný hluk z hudební produkce během konání MFF 

 Zákaz vstupu na houpací most přes řeku Ohři 

 Nepovolený vjezd na komunikaci vedoucí na vyhlídku Tři kříže 

 

                       

 

Jednání zahájila předsedkyně komise Romana Mrvová.  

 

 

 

 



 

1. Schválení programu jednání 

Navržený program jednání komise byl se změnami schválen. 

pro: 6  proti: 0  zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

 

2. Schválení zápisu z minulého jednání Komise LCR 

Zápis z 4. jednání Komise lázeňství a cestovního ruchu ze dne 23.04.2024  byl schválen 

v navrženém znění.  

pro: 6  proti: 0  zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

 

3. Asociace hotelů a restaurací ČR, z.s.  

Předseda sekce KK Jan Kronika seznámil členy komise o aktuálně diskutovaném tématu, které se 

týká  komplikované vízové politiky směrem do ČR. Toto téma členy komise velice zaujalo a 

shodli se na tom, že v rámci toho, jak je cestovní ruch pro Karlovy Vary důležitý je potřeba se jím 

intenzivně zabývat. Toto téma tudíž bude ještě na příštím jednání zařazeno k projednávání. 

 

 

4. Diskuze k tématům z minulého jednání 

 Nadměrný hluk z hudební produkce během konání MFF 

Na dopis adresovaný předsedkyni komise a zároveň i primátorce města, týkající se 

nadměrného hluku z hudební produkce během konání MFF v lázeňském území vytvořil 

odpověď odbor právní.  

Úkol na příští jednání: Pozvat na příští jednání vedoucí odboru právního pro podrobnější 

informace (K. Vaňkátová) 

 

 Zákaz vstupu na houpací most přes řeku Ohři 

Úkol na příští jednání: Podrobnější informace (J. Kronika) 

 

 Nepovolený vjezd na komunikaci vedoucí na vyhlídku Tři kříže - Odbor technický by se 

měl, dle minulého zápisu z jednání této komise zabývat problematikou potřeby instalace 

závor na místech, kde je opakovaně nedodržován zákaz vjezdu motorových vozidel.  

Úkol na příští jednání: Zjistit u vedoucí odboru technického možnost řešení (K. 

Vaňkátová) 

 

  

 

Termín příštího jednání Komise lázeňství a cestovního ruchu bude během července 2024 

upřesněn. 

 

 

 

        Romana  Mrvová  

              předsedkyně  

          Komise lázeňství a cestovního ruchu 

 

Dne:  04.06.2024 

Zapsala: Kamila Vaňkátová       


